
Hej! 
  
Jag heter Lukas Strömberg, bor i Yxskaftkälen utanför Strömsund. Blir 15 år i december 2017. 
Har fiskat sen jag var 2 år.  
Mina tankar kring NM i Luleå går lite så här: 
  
Jag tror och hoppas att NM uppe i Luleå 2018 kommer gå bra för mig och det svenska 
landslaget. 
Jag tror inte att jag har så stor chans att få medalj i individuella men i lag hoppas jag iaf.  
Jag tror det kommer bli roligt och att det kommer tas upp en hel del fisk!. 
Jag har ju hört att det är stor fisk där men det återstår ju att se! 
Det ska bli kul att få testa nya vatten och att få fiska med så många duktiga pimpelfiskare! 
Eftersom NM går så pass sent på våren så hoppas jag att jag har kunnat fiska mycket innan 
jag ska dit för det är alltid bra med träning inför tävlingar! Och det blir också en fin avslutning 
på säsongen med en sån tävling! 
  
Med vänlig hälsning Lukas. 
 

 

 
 


